
 

Zápis č. 8/2013 (94) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 14. 10. 2013 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Lukáš Urbančok (celkem 10 členů AS) 

Hosté: Ing. Martin Papež, Bc. Jiří Vincenec 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, doc. 
Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman 
Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu změny ve složení Vědecké rady FAI. 

4. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období od 1. 1. 2013 do 
30. 9. 2013. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika.   

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný 
v anglickém jazyce. 

7. Různé.  

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil první poprázdninové jednání AS FAI a 
přivítal všechny účastníky zasedání včetně hostů.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek a z minulého zasedání AS FAI nevyplynul žádný úkol. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 24. 9. 2013.: 

 Pror. Sedlařík vystoupil s příspěvkem týkajícím se hodnocení tvůrčích činností 
(směrnice je v závěrečné fázi zpracování podle metodiky Rady vlády).  
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 Pror. Tuček informoval o blížícím se termínu Veletrhu pracovních příležitostí. Ten 
se uskuteční ve dnech 30. 10. 2013 v prostorách naší fakulty pod záštitou 
IAESTE. 

 Kvestor UTB RNDr. Černý informoval o zasedání Rady pro informační systém. 
Projednávala se problematika vytvoření mobilního webu. Na zasedání AS FAI 
byla tato problematika taky diskutována. Bylo konstatováno, že k názoru Rady 
pro informační systém, že mobilní web nebude využíván, nebylo při schvalování 
daného záměru přihlédnuto.  

 Ředitel MKZ Ing. Procházka prezentoval analýzu hospodaření KMZ. Předložená 
analýza byla také předmětem jednání EK AS UTB.  

 Projednání návrhu „II. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. 
Projednávala se úprava čl. týkající se opravných státních závěrečných zkoušek 
při nesplnění jednoho předmětu. Byl komentován čl. 27 o zveřejňování 
závěrečných prací v konfrontaci se zákonem o ochraně utajovaných skutečností.  

 Informace o Novele Zákona o vysokých školách. 

 Informace o rozpočtu VŠ pro rok 2014 – bude zhruba stejný rozpočet jako v roce 
2013 (minus 0,16%), upravení ukazatele K o mezinárodní granty, zvážit 
věrohodnost dat v MPSV o zaměstnanosti absolventů VŠ. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Prod. Adámek informoval o tom, že byla schválena nová metodika Rady vlády pro 
hodnocení tvůrčích výstupů.  

Děkan FAI informoval o tom, že VTP – ICT získal prestižní ocenění, první cenu v soutěži 
„Podnikatelský projekt roku 2012“ v kategorii „Infrastruktura pro podporu inovačního 

podnikání Prosperita“. Dále děkan FAI informoval o ukončeném výběrovém řízení na 
vybavení haly CEBIA - Tech.  

Prod. Ostravský informoval o výsledcích přijímacího řízení do Bc. studia. Bylo přijato 500 
studentů. Celkem ve všech ročnících bakalářského studia studuje k 30. 9. 2013 997 
studentů.  

Prod. Sysala informoval o počtech studentů v navazujícím magisterském studiu. Do 
prvního ročníku bylo přijato 253 studentů.   

ad 3) Projednání návrhu změny ve složení Vědecké rady FAI. 

Na mimořádném zasedání AS FAI v minulém týdnu byl AS FAI předložen návrh změny 

ve složení VR FAI. Za odstupujícího člena prof. Poradu byl do této funkce navržen prof. 

PhDr. Jiří Straus, DrSc. Vzhledem k tomu, že šlo o hlasování o jméně, proběhlo toto tajně. 
Další dotazy z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 94/1 

AS FAI schválil prof. PhDr. Jiřího Strause, DrSc. členem Vědecké rady FAI.  
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Hlasování 

Pro:  9  
Proti:  0 
Zdržel: 0  
 
Usnesení AS FAI 94/1                                                                                                                                                                

AS FAI jednomyslně schválil prof. PhDr. Jiřího Strause, DrSc. členem Vědecké rady 
FAI.   

ad 4) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období od 1.1.2013 do 
30.9.2013.   

Tento materiál představila tajemnice FAI Mgr. Navrátilová. Materiál bylo nutno zpracovat 
až po zaúčtování mezd za 09/13, proto byl materiál předložen až na zasedání AS FAI. 

Tajemnice FAI seznámila členy AS FAI s jednotlivými tabulkami a vysvětlila rozdíly mezi 
plánem a skutečným čerpáním finančních prostředků.  

Přichází Bc. Mašlan. 

Proběhla diskuse k předloženému materiálu. Problém nastal pouze ve vysokém čerpání 
zdroje 1100 na nákladovém středisku CEBIA-Tech, který byl způsoben odvodem 
prostředků na rektorát UTB. Daný problém bude ještě konzultován s děkanem FAI. Na 
příštím zasedání AS FAI bude předložený materiál projednán znovu.  

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika.    

Návrh směrnice zpracoval prod. Ostravský a vychází z obdobné směrnice pro minulý rok. 
Bude upraven článek 1.2 – „Otevření studia na konzultačním středisku v Praze je 
podmíněno počtem přijatých studentů, min. 25.“ a článek 1.8 – administrativní poplatek 
pro obor ITA je 390,- Kč. Dále bude opraven překlep v čl. 1.9. Pro obory IŘT a BTSM 
odpadá stejně jako v minulém roce přijímací zkouška. Pro obor ITA přijímací zkouška 

z důvodu přetlaku na daný obor proběhne. Doc. Sysel navrhl sjednotit podmínky přijetí – 
konání přijímací zkoušky pro všechny obory stejně. Proběhla diskuse k danému návrhu. 
Předložená směrnice bude ještě projednána na zasedání LK AS FAI dne 21. 10. 2013 ve 
13. hod. a na příští zasedání AS FAI.  

ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný 
v anglickém jazyce.   

Návrh směrnice opět zpracoval prod. Ostravský a vychází z obdobné směrnice pro minulý 

rok. Prod. Ostravský navrhuje prominutí přijímací zkoušky studentům, kteří měli na SŠ 
výuku matematiky min. 1 rok. K danému návrhu proběhla diskuse. Předložená 
směrnice bude ještě projednána na zasedání LK AS FAI dne 21. 10. 2013 ve 13. hod. a 
na příští zasedání AS FAI.   
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ad 7) Různé. 

 Prod. Sysala předložil návrh prospěchového stipendia. Stejně jako v předchozích 
letech je výše stipendia rozdělena na 3 úrovně. Navrhovaná stipendia jsou 
stanovena podle výše váženého studijního průměru: 

vážený studijníprůměr 1,0   2000,- Kč/měs.;  

vážený studijní průměr 1,01 – 1,3  1000,- Kč/měs.;  

vážený studijní průměr 1,31- 1,5  500,- Kč/měs.  

Pro srovnání předložil prod. Sysala i tabulku s hodnotami stipendií od roku 2007. 
Proběhla diskuse k danému návrhu.  

 Ing. Papež přednesl informace z jednání Kolektivu členů studijních komor 
akademických senátů. Z jednání vybral několik zajímavých bodů, se kterými 
seznámil členy AS FAI (vybírání neoprávněných poplatků za studium na MU 
Brno, hodnocení kvality studia studenty, studentské slevy na dopravu, stížnosti 
studentů na komunikaci s členy zaměstnaneckých komor akademických senátů, 

výše stipendií). Ing. Papež zhodnotil, že oproti jiným vysokým školám na UTB 
nevázne komunikace mezi fakultními senáty a AS UTB.   

 Ing. Sulovská vznesla dotaz na prod. Sysalu týkající se hodnoty kreditů. Hodnota 
kreditů by se neměla snižovat.  

 Dr. Matýsek informoval o tom, že na zasedání EK AS UTB ředitel KMZ předložil 
informace k tvorbě ceny jídel.  

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 3. 11. 2013 ve 13.00 hod 
v zasedací místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 18. 10. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 
 


